



紀利華木球會
CRAIGENGOWER CRICKET CLUB

30 June 2021

NOTICE

**Arrangement for the Installation of LED Lighting
at the artificial tennis courts no. 4 to 6**

The installation of the LED lighting system will be carried out by phases at the Artificial Grass Tennis Courts No. 4 to 6 from 5 to 31 July 2021.

The contractor has advised that, at any one time, installation work will be carried out on two of the three courts only. As such, one of the three courts will be released for use by members and the Club's official coaches during the installation period. However the Club's official coaches will have priority to use the released court during the following designated time slots.

Days	Time
Monday to Wednesday	4:30pm to 7:00pm
Thursday to Friday	4:00pm to 7:00pm
Saturday	7:00am to 2:00pm

Installation work for tennis courts no. 1 to 3 and the covered tennis courts are scheduled to be carried out in August and September. Details regarding similar court usage by members and the Club's official coaches during the installation period will be announced later.

Thank you for your attention.

Tommy Luk
Tennis Convenor

TL/ ML/kt

SF\Tennis\Notice\2021\Artificial Turf Courts for Tennis Coaching arrangement (LED lighting system)



紀利華木球會
CRAIENGOWER CRICKET CLUB

通告

第四號至第六號人造草網球場於安裝新燈光系統期間之
網球場地安排

第4至6號人造草地網球場的LED燈照明系統將於2021年7月5日至31日分階段安裝。

承辦商已告知，在安裝期間的任何時候，安裝工作只會在三個球場內的兩個進行。因此，第4至6號人造草地網球場其中一個網球場可供給會員和會所獲授權的網球教練使用，會所獲授權的網球教練將在以下指定時間段內優先使用可使用的場地。

日期	時間
星期一至星期三	下午四時三十分至晚上七時
星期四至星期五	下午四時至晚上七時
星期六	早上七時至下午二時

第1至第3號網球場及第7至第8號有蓋網球場的LED燈照明系統安裝工作，計劃於8月及9月進行。有關會員和會所獲授權的網球教練在安裝期間使用場地的詳細安排將再稍後公佈。

多謝垂注

陸耀忠
網球召集人
二零二一年六月三十日